
We willen graag geïnformeerd worden door het college over wat zij gaat doen richting 
sportverenigingen met eigen accommodaties die te maken krijgen met een explosieve stijging van 
energiekosten. We willen niet dat er sportvereniging omvallen en tegelijkertijd willen we dat sporten 
voor iedereen betaalbaar blijft. En kan de wethouder hierbij ook de ontwikkelingen bij ijsbaan 
Enschede betrekken. De ijsbaan is ook voor Bornse inwoners een belangrijke sportvoorziening. 

we zouden het op prijs stellen als in de beantwoording ook rekening wordt gehouden met 
ondernemers die getroffen worden door hogere energielasten.


